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Company introduction

Changzhou Haisheng Electric Appliance Co., Ltd. is a professional production of HBhybrid
stepping motor, BYJ speed permanent magnet stepper motor, permanent magnet synchronous
motor TKYJ slowdown manufacturer. The company was founded in 1999, is located in Qishuyan
City Economic Development Zone of Changzhou, near the Shanghai Nanjing Expressway
and Shanghai Nanjing railway, the traffic is convenient. Haisheng has 10 years of R& D and
manufacturing experience of micro motor. The company spirit of "customer first" for the
purpose, people-oriented, quality win, now has a number of highly qualified technical
personnel, skilled and an excellent staff, has a strong R & D capacity and a certain
production scale.
At present the main product categories: HB hybrid stepping motor, BYJ permanent magnet
decelerating stepper motor; permanent magnet synchronous motor TKYJ slowdown in the
3 major series, more than 100 varieties, with an annual output of 1 0 000000 sets
of motors, mainly used for: automatic control system of 3D printer,security monitoring,
digital generator, valve control, air conditioning, car, medical equipment, stage lighting,
dynamic advertising, office equipment, textile machinery,engraving machine, household
electrical appliances such as drive device.
Companies continue to use of technology, management and quality advantages, and with
high performance to price ratio products access to domestic and foreigncustomers the consistent
high praise, technical indicators have reached the advanced level of similar products at home
and abroad. The company is not only a long-term and stable cooperation relationship with
famous domestic large and medium-sized enterprises to establish, products are also exported
to Germany, Sweden, the UK,USA, Singapore, Austria, India, Italy, South Korea, Israel and
other countries and Taiwan area.
The company wil refine on, with high quality, reasonable prices, quality service,wholeheartedly
for the general new old customers to provide satisfactory products.
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关于我们
About Us

常州市海盛电器有限公司是一家专业生产HB 混合式步进电机、 BYJ减速永磁步进电

机、TKYJ永磁减速同步电机的制造厂家。公司成立于1999年，位于常州市戚墅堰经济开发

区，地处沪宁高速公路及沪宁铁路沿线，交通方便。公司于2003年取得ISO9001 认证，并

为此设定企业质量标准来确保我们制造的每件产品达到最高质量水平。公司本着“客户至

上”为宗旨，以人为本、以质取胜，现拥有一批高素质、高技能的技术人员和一支优秀的员

工队伍，有着较强的科技研发能力和一定生产规模。

目前主要产品大类有： HB 混合式步进电机、 BYJ永磁减速步进电机；TKYJ永磁减速同步

电机等3大系列，100多个品种，年产电机1000万台。主要用于：3D打印机、医疗设备、

安 防监控、数码发电机、阀门控制、空调、汽车、舞台灯光、动态广告、办公设备、纺

织机 械、雕刻机、家用电器等自动控制系统中作为驱动器件。

公司不断利用技术、管理和质量上的优势，并以较高性价比的产品获得国内外客商的一

致好评，产品技术指标达到国内外同类产品的先进水平。公司不仅与国内著名大中型企业建

立了长期稳定的合作关系，产品还远销美国、德国、瑞典、英国、新加坡、奥地利、印

度、意大利、韩国、以色列等国家及台湾地区。
本公司将精益求精，以高质量，合理的价格，优质的服务，竭诚为广大新老客户提供满

意的产品。
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